
Protokoll styremøte i KABB 13.12. 2024 
Sted: Kirkens Hus i Oslo  

Tidspunkt: 10:00 – 16:00    

Tilstede: Mette Lilleeng, Hege Norset Blichfeldt, Sidsel Bredvei, Frank Grimstad, 
Marianne Schill Reinsnes, Jon Ivar Dypedal og Heidi Vestbye.  

Forfall: Finn Tore Eivik. Heidi Andersen Madsen har permisjon.  

Innkalte fra KABB sentralt: Øyvind Woie  

Etter møtet i landsstyret inviterte KABB til julemiddag for styret på Bondeheimen.  

 

Sakliste KABB  

Sak 32/2024: Godkjenning av innkalling og sakliste  
Vedtak: Innkalling og sakliste ble godkjent 

 

Sak 33/2024: Valg av protokollunderskrivere 
Vedtak: Mette Lilleeng og Heidi Vestbye 

 

Sak 34/2024: Godkjenning av protokoll fra forrige styremøte 
Vedtak: Protokollen ble godkjent.  

 

Sak 35/2024: Orientering fra generalsekretær 
Synstolkingsprosjekt 

KABB fikk utviklingsmidler fra Kirkerådet i Den norske kirke til å lage et prosjekt i 
samarbeid med Asker kirkelige fellesråd om synstolking i kirken. Prosjektgruppen består 
av Marita Bjørke Ådland, sogneprest i Slemmestad, Anette Nordmo kantor i 
Slemmestad, Hege Norset Blichfeldt fra KABB og prostiet og Hilde Grumstad, som er 
prosjektleder. Frank Tangen ledet prosjektet i starten.  

I samarbeid med Media LT er det utarbeidet synstolkingsdokumenter for Slemmestad og 
Vardåsen kirker. Disse kan brukes som maler for andre kirker.  



Prosjektet bruker mye tid på gjennomgang av praktiske og teoretiske sider av kirkens 
liturgier. Gruppen deltar i ulike gudstjenester og drøfter hvordan disse kan synstolkes 
helt konkret. Sokneprest Ådland jobber med å lage en synstolket liturgi. I tillegg til å 
fokusere spesielt på nattverd og dåp, så skal gruppen også se nærmere på liturgi og 
synstolking av konfirmasjon, vielse og begravelse. I løpe av våren skal det lages en film 
som forteller hva synstolking i kirken handler om, og hvilke problemstillinger man kan 
møte. Filmen skal brukes i e-læring og informasjonsarbeid. Prosjektet skal avsluttes før 
sommeren 2025.  

 

Ledsagersamling  

KABB samlet ledsagere fra sommertreffet i Stavern på hotell Wasillioff i oktober. Disse 
ledsagerne er rekruttert inn til KABB via ledsagere som deltok på pilegrimsvandring 
sommeren 2023. Det var 13 ledsagere som deltok. Fra KABB deltok organisasjonsdiakon 
Hilde Grumstad. KABB ønsker å ta vare på å benytte seg av disse ledsagerne. I støtten fra 
Bufdir til sommertreffet var det satt av midler til en slik samling. Ledsagerne 
gjennomgikk en debrief og fikk prøve seg som synshemmede med blindfold og var 
hverandres ledsagere. Ved fremtidige treff er det aktuelt å invitere eksterne kursholdere 
for å gi mer opplæring innen ledsaging og hvordan en bistår synshemmede personer.  

 

Status for e-læringskurset 100%MED 

E-læringskurset er unikt fordi det berører bredden i KABBs målgruppe og handler om 
hvordan man møter mange forskjellige funksjonsnedsettelser. Deltakerne får bred og 
god kunnskap om et felt der det finnes lite samlet kunnskap. Mer enn 200 personer har 
tatt kurset. De aller fleste er ansatte i Den norske kirke. Flere menigheter og 
bispedømmer har forpliktet seg til å gjennomføre kurset som en del av kirkens strategi 
for å sørge for at kirken blir bedre universelt utformet. Kurset er svært godt mottatt og 
ansees for å være et verdifullt bidrag som gir mye og relevant kunnskap. Kurset er en del 
av ei informasjonspakke når organisasjonsdiakon og andre er ute og informerer om 
KABB. Selve kurset skal flyttes over til en bedre tilrettelagt læringsplattform. 

 

Universal design 2024 

KABB deltok på den internasjonale konferansen som ble holdt i Oslo. Den samler 
eksperter, fagmiljøer og interesseorganisasjoner som jobbe med personer med 
funksjonsnedsettelser fra hele verden. Universal design er nyttig med tanke på 
nettverksbygging, kompetanseheving og oppdatert kunnskap på dette feltet.  

 



Vi mener det er viktig å ta med oss følgende tendenser og trender:  

- Universell utforming handler ikke lenger bare om tekniske løsninger. Universell 
utforming er rett og slett menneskerettighetsarbeid, sa innleder Anne Lawson,  
blind professor innen jus Universitet i Leeds 

- Rettighetene styrker seg og blir mer omfattende. En snakker om retten til tro og 
religion som en del av grunnlaget for rettighetsarbeid nasjonalt og internasjonalt. 
Her er FNs internasjonale bærekraftsmål viktig.   

- Teknologi blir viktigere og mer kompleks i UU arbeidet – teknologi kan løse mye 
mer for mange, mye raskere. Men det er en økende digital sårbarhet og større fare 
for digitalt utenforskap på grunn av alder, kunnskapsnivå og utdanning, økonomi.  

 

Deltakelse i høring 

KABB har sendt inn høringssvar til Den norske kirke om fellesordninger innen 
digitalisering, personvern og informasjonssikkerhet. KABB legger vekt på i sitt svar at det 
er en grunnleggende brist rundt universell utforming i Den norske kirkes digitale planer 
og strategier. Synshemmede ansatte og frivillige har ikke tilgang til alle deler av kirkens 
digitale verktøy. KABB peker på at universell utforming er grunnleggende når digitale 
fellesordninger skal etableres. Samtidig vil en felles ordning være lettere å forholde seg 
til enn at hver enkelt kirkelig enhet skal ordne opp for seg selv.  

 

Agder forening av KABB får organisasjonsnummer.  

Foreningen har lenge ønsket seg sitt eget organisasjonsnummer. Dette gjør det letter å 
søke om lokale og regionale midler. Stavanger forening av KABB har alltid hatt eget 
organisasjonsnummer. Regnskap for foreningen føres av KABB. Agder planlegger flere 
aktiviteter: tilrettelagt konsert i Kristiansand domkirke 9. februar, weekendsamling 
sammen med Stavanger forening av KABB til høsten, konferanse om tilrettelegging av 
kirkebygg høsten 2025.  

Bufdir-konferanse – «Mange og mangfoldige» 

I starten av desember deltok KABB på konferanse på FNs internasjonale dag for 
funksjonshemmede. Tema var interseksjonalitet: Visste du at neste 1 av 5 nordmenn har 
en funksjonsnedsettelse? Dette er en stor og mangfoldig gruppe med ulike bakgrunner, 
identiteter og erfaringer. Finn ut hvorfor interseksjonalitet angår oss alle!  

Temaet er også aktuelt for KABB. Selv om vi ikke er så mange er KABBs medlemmer og 
brukere representative for samfunnet og tiden vi lever i med tanke på etnisitet, kjønn, 
seksuell legning, ulike funksjonsvariasjoner, økonomi, sivilstatus, yrkesaktivitet m.m. 

Vedtak: Landsstyret tok informasjonen fra generalsekretæren til orientering. 



Sak 36/2024: Budsjett 2025  

Budsjett 2025      

    
Tekst Budsjett 2025 Budsjett 2024 Regnskap 2023 
Salg -961 000 -1 419 000 -1 002 711 
Off. støtte -6 494 000 -6 460 400 -4 856 301 
Fonds, legater -1 621 300 -1 261 300 -2 119 412 
Medlemskontingent -75 000 -75 000 -69 295 
Gaver  m/test.gave -1 960 000 -2 140 000 -1 778 375 
Testamentariske gaver    
Leieinntekter 0 -10 000 -46 425 

Leir /arrangement -365 000 -212 000 -221 973 

Driftsinntekter -11 476 300 -11 577 700 -10 094 492 
    

Varekostnader 592 500 702 500 686 428 
Varer internfakt Bibliotek   -500 000 
Lønnskostnader 5 064 544 4 699 300 5 331 101 
Husleie, strøm, renhold 248 400 240 400 392 177 
Inventar, data  bib 465 000 425 000 421 826 
Leie, drift, lisenser 499 000 425 000 493 851 
Kjøp prod.tjenester 570 000 1 044 000 448 401 
Honorar, selvst 1 745 000 2 170 000 1 361 870 
Kontordrift 33 000 43 000 40 759 
Telefon 56 000 40 000 68 649 
Porto          200 000 152 000 134 495 
Reise, bil, diett 395 000 375 000 259 995 
Royalty forlag 150 000 150 000 112 067 
Reklame, representasjon 495 000 410 000 1 252 020 
Forsikringer 10 000 10 000 9 063 
Arrangementkostn 655 000 690 000 822 727 

Avskrivnger, tap 200 000 250 000 212 640 

Totale driftskostnader 11 378 444 11 826 200 11 548 069 
    

Driftsresultat -97 856 248 500 1 453 577 



    
Finansinntekter -800 000 -20 000 -157 372 

Finanskostnader 30 000 30 000 42 667 

Netto finanskostnader -770 000 10 000 -114 705 
    

Årsresultat -867 856 258 500 1 338 872 
 

Budsjettet viser hvordan KABB skal bruke sine midler og prioriterer i 2025. Budsjettet 
viser inntekter og utgifter, hvor pengene kommer fra og hvordan vi tenker å disponere 
disse.  

I denne saksutredningen vises hovedtrekkene for rammen og en del grunnleggende 
forutsetningene for budsjett 2025. Det er ikke alle budsjettposter som forklares her.   

Inntekter 2025  
Vi vet allerede ganske mye hvordan inntektene våre vil se ut i 2025. Noen inntekter 
er temmelig sikre, andre er litt mer usikre og påvirkes av vår innsats. Ikke alle 
inntekter og utgifter er med i dette dokumentet, men de viktigste er her. Budsjettet har 
en ramme på 11.4 millioner.  

Vi har følgende faste inntekter som vi er temmelig sikre på: 

Bibliotekstøtte fra kulturdepartementet via Nasjonalbiblioteket: 4.120.000.-  

Driftstøtte fra Bufdir, medlemsbasert: 690.000.- 

Driftsstøtte fra Kirkerådet: 431.000.- 

Momsrefusjon fra 2023: 700.000.- 

Overføringer av tilskudd til prosjekter vi har fått tildelt i 2024 og som skal vidererføres 
i 2025: synstolking, salmebok for alle og «Med mine øyne»: cirka 1.300.000.- 

Vi har ikke tatt i bruk midler fra gevinst salg av eiendommene våre eller arv, i 
budsjettet. Men vi tar med oss en antatt avkastning fra renter som en inntekt. Vi har 
gjort et forsiktig anslag på hva avkastningen kan bli basert på dersom kapitalen står i 
bankinnskudd og får en rente på 4,5 prosent. Landsstyret ønsker å plassere en god 
del av midlene i fond, da vil inntektene øke.  

 

Inntekter som er avhengig av vår innsats, men som vi er ganske trygge på: 

Ofringer i kirker og menigheter: 350.000.-  

Denne inntekten er på vei opp og hadde en økning på hele 30 prosent i 2024. En 
viktig grunn er nok at KABB har blitt svært godt kjent i Den norske kirke gjennom sin 



innsats for funksjonshemmedes rettigheter i kirkelig sammenheng og har en 
samarbeidsavtale med DNK 

Gaver fra givertjeneste og enkeltpersoner: 1.900.000.- Gavinntektene økte faktisk litt 
i 2023  

Inntekter fra strømming av lydbøker: 300.000.- KABB får lov å videreselge bøker fra 
flere kristne forlag til strømmetjenester som Storytel. Når folk lytter til f.eks. Bibelen 
så får KABB inntekter.  

 

Flere faste givere 

KABB må fortsette å jobbe hardt for å sikre sine frie gaveinntekter. Dette er midler 
som gjøre det mulig for oss å gjøre egne valg som ikke er bundet til prosjekter, og til 
å lønne medarbeidere som ikke er knyttet til søknader eller prosjekter.  

Gaveinntektene fra enkeltpersoner har falt litt de siste fem årene, men marginene er 
dårligere. Det koster mer å samle inn penger i 2024 enn i 2019. Vi sender ut mange 
giverbrev med post og prisen på porto øker. Vi vil forsøke å endre dette i 2025 og 
sørge for å få flere givere over på fast givertjeneste og å sende færre giverbrev på 
papir og flere via sms og epost.  

Estimerte gaveinntekter 2024 er på 1.790.000. i 2023 samlet vi inn 1.780.000 kr, 
2022; 1.990.000, 2021; 1.929.00, 2020; 1.836.000 og 2019; 2.000.000.-  

Gaveinntekter fra de som er med i fast givertjeneste er stabilt, samtidig som det gis 
litt flere gaver som er litt mindre. Antallet faste givere pr i dag er 289 personer. Disse 
gir cirka 870.000.- i 2024.  

KABB har trofaste givere som gir bra, men de begynner å bli svært gamle. Men vi 
mister flere enn vi klarer å rekruttere. I desember 2022 hadde vi 1018 personer som 
hadde gitt gave siste 12. måneder. Per 1. des. 2024 har vi 874 givere som har gitt 
siste 12 måneder. Vi har fått 92 nye givere og «gjenopplivet» 110 siste 12 måneder 
og mistet 63. Gjennomsnittsalder for givere på ti siste gaver ligger på mellom 80 og 
90 år.  

I 2025 setter vi i gang tiltak for å skaffe flere faste givere. Disse rekrutteres blant de 
som gir sporadisk men likevel gjentakende. Med hjelp fra KNIF-fundraising gjør vi en 
grundig analyse av dataene våre og forsøker å få flere over på fast givertjeneste med 
motivasjon om at det er enklere for giver og at pengene rekker lenger i KABB fordi 
det blir billigere for oss.  

 

Øke gaver og ofringer 

Ofringene fra Den norske kirke er på vei opp. Grunnen henger helt klart sammen 
med at KABB er mye bedre kjent i Den norske kirke som samarbeidspartner og 



ressurs. Den norske kirke sliter med egen økonomi og vil trolig samle inn mer til seg 
selv. Vi skal også frimodig søke gaver og offer i frikirkelige sammenhenger og vil 
prioritere dette i 2025.  

 

Øke inntekter fra strømming av lydbøker 

KABB har flere hundre lydbøker i ulike strømmetjenester på vegne av flere forlag. Vi 
vil øke innsatsen for å få lov å selge flere bøker til strømmetjenester og tror det er 
gode muligheter for dette nå da den kristne forlagsbransjen leter desperat etter nye 
inntekter. En vei kan også være å søke seg inn i Bokbasen og bruke denne som 
distribusjonskanal.  

 

Inntekter som er avhengig av søknader: 1.153.000.-  

Søknad Synshemmedes forening – prosjektleder Bibel for alle: 400.000.-  

Søknad Stiftelsen Dam, tur til Tyskland: støtte til ledsagere 150.000.-  

Søknad Bufdir ledsagertjeneste: 153.000.-  

Søknad K Stud; tilretteleggingsstøtte til arrangementer: 400.000.-  

Vi har søkt støtte fra Bufdir til ledsagertjeneste til to sommerarrangementer i Kristen-
Norge og til eldrearrangement på Rødungstølen leirsted.  

Vi vil søke midler fra Dam-stiftelsen til dekning av ledsagere til turen til Tyskland 
sammen med Syskonbandet og KABB-Danmark.  

I desember søker vi Synshemmedes forening (tidl. Blindemissionen IL) om midler til å 
starte opp et prosjekt med Bibel for alle. Målet er å få Bibel 2024 og andre 
bibelutgaver ut på punkt, lyd og storskrift.  

 

Andre inntektsskapende tiltak 2024 

I forbindelse med søknad om driftstilskudd fra Nasjonalbiblioteket (NB) for 2026, 
gjorde generalsekretær en henvendelse til vår saksbehandler i NB for å undersøke 
muligheten av å finne andre poster eller øke støtten til KABB. Bakgrunnen er at våre 
søknader alltid er høyere enn det faste stønadsbeløpet vi får fra NB fordi vi har en 
rekke prosjekter og tiltak vi ikke får igangsatt eller gjennomført grunnet manglende 
midler.  

For 2025 var søknadsbeløpet 6,5 millioner og for 2026 er søknadssummen på 7,6 
millioner. Hovedårsaken til dette er vårt behov for å tilrettelegge Bibel 2024 og andre 
bibelutgaver for målgruppa vår.  



Da tilskuddet til KABB for noen år siden ble flyttet fra å være en direktepost i 
Kulturdepartementet til å havne i Nasjonalbiblioteket så henvendte 
Arbeiderpartipolitiker Kari Henriksen seg til kulturministeren, på vegne av KABB, for å 
få klarhet i saken. Vi fikk skriftlig svar fra Kulturminister Abid Raja om at KABB «får 
generell støtte til sitt formål, og at de selv setter egne mål og prioriteringer for 
virksomheten». Dette har satt oss i en friere rolle til hvordan tilskuddet til biblioteket 
skal benyttes.  

I svaret vi nylig mottok fra NB står det at «Det vil normalt være to måter å få på plass 
endringer på statsbudsjettet. Det første er å overbevise statsråden om at tiltaket må 
prioriteres slik at det kan legges inn i forslag til statsbudsjett før det legges fram for 
Stortinget. Eller en kan overbevise et flertall av medlemmene i Kulturkomiteen om at 
dette tiltaket må få mer enn det som blir foreslått i statsbudsjettet.» 

Poenget er:  

• KABB står fritt til å sette egne mål og prioriteringer ved å gjøre egne valg for 
hvordan driftstilskuddet skal brukes.  

• Vi kan starte en politisk prosess å sørge for at støtten til drift og utvikling av 
tilskuddet til «tilrettelagt bibliotek» i KABB øker betraktelig.  

Generalsekretær har vært på to konferanser der kultur og likestillingsministeren 
nærmest har messet om at tilrettelegging og inkludering handler om alle sider av livet 
– også religion og tro. Dette var budskapet både på Universal Design 2024 og Bufdir 
sin konferanse på FN-dagen for funksjonshemmede om «interseksjonalitet», med 
undertittel at personer med funksjonsnedsettelser er «Mange og mangfoldige».  

KABB får ikke realisert store prosjekter som er viktige for våre målgrupper slik at de i 
større grad kan utøve sin tro. Dette handler i stor grad om tilgang til religiøse skrifter, 
litteratur og annet innhold.  

KABB har en variabel utgave av Bibelen 2011 på lyd. Samme utgave er ikke godt 
tilrettelagt i punktskrift og finns knapt i storskrift. Nå er det kommet en ny oversettelse 
som må tilrettelegges i alle formater. Vi har lest inn Bibelen på nynorsk. Den er ikke 
godt nok tilrettelagt og burde f.eks. finnes i fulltekst, storskrift og ulike punktutgaver. 
Det samme gjelder nordsamisk. KABB har hele tiden laget minimumsutgaver. Norsk 
Bibel, som en god del bruker, er ikke tilrettelagt for våre målgrupper. Bibelselskapet 
har over 100 ulike bibelutgaver, få av disse er tilrettelagt.  

Dette må vi formidle til statsråden og kulturkomiteen slik at driftsstøtten vår øker 
kraftig. Det vil ikke være vanskelig å bygge argumentasjon eller å formidle dette. Og 
vi blir trolig hørt og kan ha godt håp om å doble støtte til det tilrettelagte biblioteket 
KABB driver.  

 



Utgifter 2025 
Vi har god oversikt over utgiftene våre, men noen prosjekter vil kunne pådra seg 
større utgifter enn budsjettert. Samtidig overføres en del prosjektmidler fra 2024 til 
2025 fordi prosjekter skal avsluttes eller videreføres.  

 

Lønn 

Lønnskostnader er en uforholdsmessig liten del av KABB sitt budsjett, sammenlignet 
med mange andre virksomheter og organisasjoner. For 2025 budsjetterer vi med 
omlag 5 millioner kroner. Det utgjør under halve budsjettet, i mange virksomheter er 
lønnskostnader 80-90 prosent. Dette inkludere arbeidsgiveravgift, overtid, pensjon og 
personalforsikringer, feriepenger, lønnsjustering inn mot ny tariffavtale og 
lønnsfastsettelse av ny medarbeider. Seks ansatte i til sammen 5,2 stillinger. Endelig 
pensjonsbeløp kan påvirkes noe da det ikke er fastsatt. Det kan også komme endring 
i stillingsstørrelser i staben i form av reduksjon i løpet av året.  

Generalsekretær mener det er rom for å ansette en ny medarbeider i stillingen som 
organisasjons- og informasjonskonsulent og ber om fullmakt til å foreta ansettelsen. 
For stillingen gjelder seks måneders prøvetid og utarbeidelse av stillingsinstruks. 

 

Husleie 

Leie i Kirkens hus for to kontorer og et lite lager, pluss tilgang til fellesområder og 
møterom er stipulert til cirka 240.000 kr i 2025. Da er strøm inkludert. Estimert 
kostnad i «Nye kirkens hus» er på rundt 500.000 kr.   

 

Kjøp av produksjonstjenester  

Dette er innlesning av lydbøker og klargjøring av disse. Det er budsjettert med å 
kjøpe innlesningstjenester og ferdig innleste lydfiler fra forlag for cirka 500.000 i 
2025. Avtalen med Leirbålet er på inntil en million kroner. Leirbålet sørger for hele 
arbeidsprosessen fra å engasjere og lønne kvalifiserte innlesere, til å levere ferdig 
lydprodukt i Daisy-format til Tibi.  

Vi ser også en tendens der vi i 2024 har kjøpt flere ferdig innlest bokmastere fra 
forlagene til en mye lavere pris enn det koster å lese inn selv.   

 

Oppgradering av vår nettside og tilrettelagt læringsplattform 

www.kabb.no må oppgraderes både teknisk i forhold tilrettelegging og 
brukervennlighet, og innholdsmessig for å kunne gi mer informasjon om hvilke tilbud 
vi har. Det ligger også et lite beløp til nettradio her, for formidling av lydinnhold fra 

http://www.kabb.no/


KABB og strømming av arrangementer. Det settes av midler i budsjettet til nye 
nettsider og til overgang til bedre tilrettelagt læringsplattform for 100%MED.  

 

Salmebok for alle  

Vi har et mål om ha klar en punktutgave av Salmeboken i 2025. Det passer godt med 
at det er 250 års jubileum for punktskriften. I tillegg skal vi jobbe videre med digital 
salmebok og utrede salmebok i storskrift. Det settes av 400.000 kr til dette i 2025.  

 

Kurs og studietur for ansatte 

Vi skal øke stabens kompetanse på syns- og lesefeltet og setter av midler til studietur 
til den store fagmessen Tactile Reading 2025 i Nederland for staben. I tillegg settes 
det av midler til kurs- og kompetanseutvikling for de ansatte i KABB.   

 

Arrangementer 

Landsstyret går inn for følgende priser og dekninger på årets arrangementer. Prisene 
kan endres. 

Generalforsamling og sommertreff:  

• 3600 kr pr person i dobbeltrom. 4500 kr i enkeltrom.  
• KABB dekker utgifter til ledsager 
• Generalforsamlingen er på lørdag og har ingen deltakeravgift.  
• Reiseutgifter over 500 kr dekkes for medlemmer  

 

Ledsagertjeneste: Oase, Korsvei og Rødungstøylen 

• KABB-deltakere betaler samme pris som andre deltaker på arrangementet 
• KABB dekker alle utgifter til ledsagere 
• Reiseutgifter over 500 kr dekkes for medlemmer  

 

Tur til Tyskland med Syskonbandet og Danske KABB 

• Pris for deltaker er ikke helt fastsatt men ligger på rundt 10.000 kr, 
pluss/minus. 

• Deltakere som har dårlig økonomi, kan søke støtte fra KABB. Det må legges 
frem dokumentasjon på privatøkonomi.  

• KABB dekker alle utgifter til ledsagere 
• Reiseutgifter over 500 kr dekkes for medlemmer – til Oslo, første del av reisen 

går med tog fra Oslo til Gøteborg.  



 

Livet i storskrift 

Antall utgaver reduseres fra 10 til 6 i 2025. Bladet har høye kostnader til produksjon 
og porto. Antallet abonnenter bør økes. Bladet har potensial som punktblad, men må 
sikre godt innhold. Styret bør i løpet av 2025 bestemme seg for bladets videre 
skjebne eller utvikling. Bladet har 41 abonnenter i storskriftutgave. Da bladet var på 
sitt største opplag etter start på 1980-tallet hadde det 1000 abonnenter.  

 

 

Vedtak: Landsstyret godkjenner forslaget til budsjett for 2025. Inntektene er 
budsjettert til 11.476.300 kr, utgiftene er på 11.378.444 kr. Budsjettet har et positivt 
driftsresultat på 97.856 kroner. I tillegg kommer eventuelle renter på innestående 
kapital etter salg av eiendommer og arv.  

 

Sak 37/2024: Forberedelser til generalforsamling 2025 
Vedtak: Generalforsamlingen 2025 legges til Danvik Folkehøgskole, Drammen. Selve 
generalforsamlingen avholdes 5. juli. Alle som er medlemmer i KABB kan delta helt 
gratis på selve generalforsamlingsdagen.  

Vi inviterer tradisjonen tro til sommertreff som går fra 3.-6. juli. Her er det deltakeravgift. 
Medlemmer får reisedekning over 500 kroner og gratis ledsager.  

Alle medlemmer i KABB skal få informasjon om generalforsamling i god tid. Innkalling og 
saksdokumenter sendes ut i henhold til våre vedtekter.  

Landsstyrets arbeidsutvalg lager utkast til strategiplan for perioden 2025 – 2028. 
Strategien bygger i stor grad på den nåværende strategien. 

Styret ønsker også at det utarbeides mandat for valgkomiteen. Generalsekretær har 
ansvar for å følge opp dette slik at det kan behandles på generalforsamlingen.  

Landsstyrets medlemmer oppfordres til å delta på sommertreff og generalforsamling. 
Styremedlemmer betaler ikke deltakeravgift. 

Landsstyret vurderer også at det kan være nødvendig å gjøre justeringer på vedtektene 
for lokalforeninger og lag i KABB, som ble vedtatt i 2022. Det er nedsatt en arbeidsgruppe 
som ser på dette.  

 



Sak 38/2024: Møtedatoer for landsstyret vår 2025 
Vedtak: Generalsekretær sender ut innkalling til følgende datoer:  

Torsdag 6. februar, orienteringsmøte på Teams.  

Torsdag 6. – 7. mars landsstyremøte i Oslo. 

Torsdag 15. mai møte på teams 

Torsdag 12. juni, møteform ikke fastsatt ennå.  

 

Sak 39/2024: Eventuelt 
Det ble ikke fattet vedtak under eventuelt. 

 

 

 

Protokoll fra ekstraordinær generalforsamling i KABB produksjon AS 
Det vises til styremøte i KABB produksjon AS 14. november der styret i KABB produksjon 
enstemmig vedtok å oppløse og avvikle KABB Produksjon AS.  

Ekstraordinær generalforsamling for KABB Produksjon AS ble avholdt i Kirkens hus, Oslo 
13.12. 2024. Landsstyret i KABB utgjør etter vedtektene generalforsamling i selskapet.  

Følgende personer var fremmøtte: Mette Lilleeng, styrets leder, Hege Norset Blichfeldt, 
nestleder, Sidsel Bredvei, Frank Grimstad, Marianne Schill Reinsnes, Jon Ivar Dypedal, 
Heidi Vestbye og daglig leder Øyvind Woie.  

Landsstyret i KABB, med dets medlemmer, representerer en aksje i selskapet. Av totalt 
en – 1 – aksje i selskapet var alle aksjer representert i generalforsamlingen.  

 

Sak 1: Oppløsning og avvikling av selskapet 

Det ble lagt frem et forslag fra styret om å oppløse og avvikle selskapet etter aksjeloven 
kapittel 16 I. Forslaget er begrunnet i at selskapets eiendom er solgt i Askim og all 
virksomhet har opphørt.  

Vedtak: Generalforsamlingen vedtok enstemmig å oppløse og avvikle selskapet. 

Protokollen sendes til samtlige aksjeeiere og generalforsamlingens beslutninger skal 
meldes til Foretaksregisteret. 



Oslo 13.12. 2024 

 
Mette Lilleeng 

Styreleder i KABB produksjon AS.  
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